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Protokół nr 55/2007 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Lęborskiego 

z dnia 18.10.2007 r. 

 

 

Obecni – wg listy obecności 

Posiedzeniu przewodniczył Wicestarosta p. Wiktor Tyburski 

 

Porządek posiedzenia: 

 

1. Sprawy różne. 

2. Sprawy wniesione przez naczelników wydziałów i kierowników referatów. 

3. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Zarządu Powiatu Lęborskiego nr 54/2007. 

 

 Ad1) 

 

Przewodniczący Komisji Konkursowej, Wicestarosta p. Wiktor Tyburski zapoznał Zarząd                

z pismem złożonym przez Panią Teresę Ossowską- Szarą – załącznik numer 1, w którym się 

zwróciła o zaniechanie działań związanych z prowadzeniem postępowania konkursowego na 

dyrektora Zespołu Szkół Ekonomiczno- Handlowych, które mogłyby naruszyć obowiązujące 

prawo i staną się podstawą odwołania do Sądu Administracyjnego włącznie. Wg Pani Teresy 

Ossowkiej- Szarej kandydata na stanowisko dyrektora ZSE-H: 

 nie można przerwać procedury konkursowej, bo nie ma w regulaminie zapisu                           

o przerwaniu posiedzenia Komisji i kontynuowaniu prac po 10 dniach. Zdaniem Radcy 

Prawnego p. Artema Baranowskiego nie ma również takiego zapisu, że nie można przerwać 

posiedzenia komisji i kontynuować go po 10 dniach. Komisja w dniu 08.10.2007 r. nie mogła 

skutecznie procedować, gdyż zbyt późno poinformowano kandydata na dyrektora – Panią 

Teresę Ossowską- Szarą o terminie na posiedzenie komisji ( na 6, a nie na 7 dni przed 

terminem). 

 obecność przedstawiciela związku zawodowego nie działającego w szkole jest niezgodna 

z prawem, 

 Pani Elżbieta Rabenda sporządziła ogłoszenie o konkursie ,w związku z tym uważa, iż 

tym faktem zostało naruszone prawo wynikające z Ustawy z dnia 14.06.1960 r. Kodeks 

Postępowania Administracyjnego tekst jednolity- Dz. U. z 2000 r. Nr 98 poz. 1071 art. 24 § 1 

i § 3), gdyż powinna być poddana ocenie komisji w kategorii naruszenia zasady bezstronności 

z uwagi na fakt bycia stroną postępowania w sprawie. Treść ogłoszenia była sporządzana wg 

rozporządzenia Ministra Edukacji Narodowej i Sportu z dnia 6 maja 2003 r. w sprawie 

wymagań, jakim powinna odpowiadać osoba zajmująca stanowisko dyrektora oraz inne 

stanowisko kierownicze, w poszczególnych typach szkół i placówek ( Dz. U. Nr 89, poz. 826 

i Nr 189, poz. 1845). Poza tym, Pani Elżbieta Rabenda sporządzając treść ogłoszenia nie była 

stroną w sprawie- taki status uzyskała składając dnia 28.09.2007 r. ofertę. 

 Zarząd zgodnie z opinią Radcy Prawnego uznał wniosek za bezzasadny i nie widzi 

podstaw do zaniechania działań związanych z prowadzeniem postępowania konkursowego na 

stanowisko dyrektora ZSE-H. 

/ 3 głosy za, 1 osoba nieobecna podczas głosowania, 1 osoba nieobecna na posiedzeniu/ 

 

 Członek Zarządu p. Tomasz Tutak poinformował Zarząd, iż Komisja Edukacji, Kultury, 

Sportu i Turystyki zapoznała się z Regulaminem wynagradzania nauczycieli. Po zasięgnięciu 

opinii Wicestarosty p. Wiktora Tyburskiego oraz związków zawodowych ustalono wstępne 
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kierunki pracy. Związki zawodowe wystąpiły z pismem, które dotyczącą zmian stawek 

dodatku za uciążliwe warunki pracy dla nauczycieli w różnych grupach. Wysokość stawek 

„dodatku trudnościowego” jest o wiele niższa w porównaniu do innych powiatów ( w innych 

powiatach jest na wysokości 10-20%).  

Związki zaproponowały, aby dodać o 10 % do każdej grupy, czyli zmienić stawki na 13%, 

15%, 17%. Przewodniczący Komisji zaproponował aby pozostawić dodatki na poziomie 10% 

w pierwszej grupie, a w pozostałych 12% i 15%. Nie jest to ostateczna decyzja, aczkolwiek 

związki zawodowe nie wniosły sprzeciwu do propozycji przedstawionych przez 

Przewodniczącego Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki. 

 

Zarząd przerwał posiedzenie w związku z konkursem na dyrektora Zespołu Szkół 

Ekonomiczno- Handlowych w Lęborku. Po przerwie Zarząd wznowił obrady którym 

przewodniczył Starosta p. Ryszard Wenta.  

 

Wicestarosta Lęborski p. Wiktor Tyburski, jako Przewodniczący Komisji 

Konkursowej przedstawił Zarządowi wynik konkursu na stanowisko kandydata na dyrektora 

Zespołu Szkół Ekonomiczno- Handlowych-  wytypowana została p. Elżbieta Rabenda.  

Starosta p. Ryszard Wenta poinformował Zarząd, że w związku z wyłączeniem, na 

podstawie przepisów kpa, od dnia 01.10.2007 r. z udziału w postępowaniu konkursowym             

p. Elżbiety Rabendy- naczelnika Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych dokumentacja                                    

z przeprowadzonego konkursu przekazana zostanie z Wydziału Organizacyjnego 

inspektorowi Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych – p. Iwonie Reszce.  

Wyniki konkursu zostaną przesłane do Kuratorium Oświaty w celu uzyskania opinii 

dotyczącej kandydatury p. Elżbiety Rabendy na dyrektora ZSE- H w Lęborku. 

 

Ad 2) 

 

Naczelnik Wydziału Geodezji p. Bronisław Krzesiński przedstawił: 

 

1) informację dot. działki nr 184/4 położonej przy ul. Traugutta w Lęborku ( sprzedana na 

rzecz Gminy Miejskiej Lębork z przeznaczeniem na relokacje Zakładu Komunikacji 

Miejskiej). Wykaz o sprzedaży ww. nieruchomości podano do publicznej wiadomości 

zgodnie z przepisami do dnia 16.10.2007 r. Sporządzono protokół uzgodnień, który muszą 

podpisać obydwie Strony przed zawarciem aktu notarialnego. Naczelnik poinformował 

również, że w związku z tym, że relokacja dotyczy Zakładu Komunikacji Miejskiej Gmina 

Lębork zamierza opracowywać ekspertyzę dotyczącą oddziaływania na środowisko tej 

inwestycji. Do dnia dzisiejszego raport jeszcze nie jest gotowy. 

W związku z powyższym Zarząd postanowił wstrzymać podpisanie protokołu 

uzgodnień i zawarcie aktu notarialnego do czasu poznania wyników opracowania o wpływie 

tej inwestycji na środowisko. 

/ 4 głosy za, 1 osoba nieobecna na posiedzeniu/ 

 

2) niedopłatę czynszu przez dzierżawcę p. Stanisława Walkowiaka ( „Ośrodek 

Wypoczynkowym u Piotrusia” w Łebie). 

Czynsz dzierżawy wynosi 97.000 ( netto). W roku bieżącym dzierżawca powinien wpłacić 

kwotę 66.171,75 zł, jednak nie przestrzegając warunków umowy potrącił 30 % tj. 19.851,53 

zł i wpłacił 46.320,22 zł. Jako dowód na pomniejszenie wpłaty o 30 % załączył kosztorysy 

wykonanych prac. Nie mogą one jednak być podstawą do pomniejszenia wpłaty, ponieważ 

nie spełniają ustaleń umownych. 
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 Zarząd postanowił, iż dzierżawca pozostałą należność powinien wpłacić z należnymi 

odsetkami. 

/ 4 głosy za, 1 osoba nieobecna na posiedzeniu/ 

 

Ad 3) 

 

Protokół z posiedzenia Zarządu Powiatu Lęborskiego nr 54/2007 został przyjęty 4 głosami za. 

 

 

Na powyższym protokół zakończono. 

 

Protokołowała:  

Żaneta Płotka 

 

 

 

 

 


